
Bestyrelsesmøde afholdt den 18. januar 2022. 
 
Tilstede var Jesper, Vibeke, Inga, Berit, Peter (Suppleant for Ida) og Jon. 

 
Dagsorden: 
1. Værksted 

Det skrider fremad med fjernelse af svampen i værkstedet. Der er dog stadig for meget fugt i væggen.  
Der vil blive anskaffet en ny stål reol til erstatning for skabet. Desuden vil der bliver opsat et par 
tagrender til opbevaring af lister og diverse materialer. 

 

 
2. Corona foranstaltninger 

Pt. gælder det at vi skal sidde med afstand i opholdsrummet.  
De forskellige instruktører bestemmer selv om de vil gennemfører de forskellige hold og antallet af 
deltagere. Herudover kan alt individuel træning gennemføres. 

 

 
3. Bådhalsudvalget 

Peter undersøger status i udvalget til næste møde. 

 

 
4. Medlemslisten 

Vibeke præsenterede medlemslisten som skal bruges til indrapportering til Det Centrale 
Medlemsregister og kommunen. Der er pt. 59 roere og 108 kajakroere i klubben. 

 

 
5. Ny bådebro 

Der er modtaget nyt tilbud på en bådebro fra NBC Marine.  
På næste møde træffes beslutning om typen af bro, hvorefter den kan bestilles.  
  

6. Drøftelse af revision af roreglementet  
Længere drøftelse af forslået opdatering af roreglementet, hvor særligt punktet om mørkeroning blev 
drøftet indgående.  
Jon opdaterer udkast til roreglementet med de besluttede ændringer og udsender dette til bestyrelsen. 
Gennemgang af roreglementet afsluttes på næste møde, men mørkeroning kan iværksætte for 
udvalgte særligt erfarende roere. 

 

 
7. Næste møde 

Næste møder afholdes den 8. februar 2022. 
 


